
Geachte voorzitter, 

 

Mijn naam is Jose Hamers en ik spreek hier namens de Oogvereniging. Als  visueel gehandicapte 

gebruiker van de Rijksstraatweg maak ik mij ernstig zorgen over uw voorgenomen plan om 3 veilige 

oversteekpunten te verwijderen.  

De wens om de HOV bus enkele minuten tijdwinst te geven is een nobel plan. Echter zijn wij bang dat 

dit ten koste zal gaan van de veiligheid van vele visueel gehandicapte gebruikers en andere minder 

valide mensen. De Rijksstraatweg is een 50 km weg en zal bij het verwijderen van de 

oversteekpunten nog meer gebruikt gaan worden als racebaan voor automobilisten. Wanneer je 

kampt met een visuele beperking dan is het onmogelijk om de snelheid van de naderende auto’s in 

te schatten en zeker de snelheid van hybride voertuigen en e-bikes. Deze zijn ook nog eens 

onhoorbaar. 

 

Om veilig aan de overkant te komen is het voor ons belangrijk om geholpen te worden door een 

geluidssignaal/ ratel in een verkeerslicht. Het uitgangspunt van de WMO  is dat iedere burger recht 

heeft op zelfstandigheid en mobiliteit. Het ontbreken van een veilige oversteek zal ons hierin ernstig 

beperken. Het creëren van een punt om over te steken met enkel een midden geleider is absoluut 

onvoldoende. In de dagelijkse praktijk blijkt dat  automobilisten de kennis van de verkeersregels 

welke staan in artikel 49.1 van het Regelement Verkeersregels en Verkeerstekens 1990,  omtrent de 

witte stok, onvoldoende beheersen. Automobilisten of buschauffeurs  geven in de praktijk  geen 

voorrang  zolang zij letterlijk ongeremd door kunnen rijden naar hun eigen bestemming. 

Enkel een midden geleider plaatsen zorgt ervoor dat velen van ons de oversteek daardoor niet meer 

kunnen maken.  

 

Dit is volledig in strijd met het VN verdrag inzake de rechten van personen met een handicap waarin 

duidelijke regels staan over onder andere  het recht op zelfstandigheid en toegankelijkheid. In dit 

geval de toegankelijkheid van de Rijksstraatweg.  Uw plan om zebrapaden en  voetgangers 

oversteeklichten te verwijderen om doorstroming voor  verkeer te bereiken,  staat haaks op dit VN 

verdrag.  Immers creëert u daarmee voornamelijk toegankelijkheid voor het gemotoriseerde verkeer 

en niet voor de visueel gehandicapte  voetgangers    

 

Wij zijn bereid wat langer op het rode licht te wachten wanneer de bus voorrang krijgt door middel 

van het verkeers beïnvloeding systeem.  

 

Wij vragen u onze visie ter harte te nemen en een oplossing te overwegen die voor ons de her 

inrichting van de Rijksstraatweg ook toegankelijk houdt. Het zou verschrikkelijk zijn wanneer er door 

uw plan gewonden gaan vallen. 

 

 Wij zijn bereid om met u samen om de tafel te gaan opzoek naar een passende oplossing. Eventueel 

kunnen we u door middel van een simulatiebril laten ervaren hoe het is om verkeersdeelnemer te 

zijn met een visuele beperking.  

 

Voor nu, bedankt voor uw tijd!   

 


